
Agendapunt Fractie(s) Titel Toelichting Stand van zaken
Raadsvergadering 
Met de Raad van 
Heiloo 07-03-
2022 17. Moties 
vreemd aan de 
orde

CDA D66 
GBH 
Heiloo 
Lokaal 
Heiloo-
2000 PvdA 
VVD

Motie Voorbereiding 
BUCH Opvang 
Oekraïense 
Vluchtelingen 
AANGENOMEN

Roept de raad het college op:   - De 
regering te verzoeken de opvang van 
vluchtelingen uit de Oekraïne met grote 
spoed voor te bereiden en daar ook 
financiële middelen voor beschikbaar te 
stellen  - Het BUCH-bestuur te 
verzoeken om de opvang van 
Oekraïense vluchtelingen in BUCH-
verband alvast voor te bereiden door op 
zoek te gaan naar geschikte 
opvanglocaties en door partijen die bij 
de opvang betrokken willen worden in 
kaart te brengen  - De mogelijkheid te 
onderzoeken van een BUCH Hulp aan 
Oekraïne Meldpunt, dat 
burgerinitiatieven voor hulp aan 
Oekraïne en vluchtelingen kan 
faciliteren en ondersteunen. - Via een 
persbericht bewoners van Heiloo op te 
roepen om woonruimte beschikbaar te 
stellen voor opvang van 
oorlogsvluchtelingen uit Oekraïne en 
indien zij daartoe bereid zijn zich te 
melden bij het daartoe op te richten 
Meldpunt.  en gaat over tot de orde van 
de dag.

De BUCH-gemeenten zijn samen op zoek gegaan naar 
opvanglocaties voor vluchtelingen uit de Oekraïne. Er 
vindt op dit moment bijna dagelijks afstemming 
plaats in een ambtelijk kernteam dat ervoor zorgt dat 
we een gezamenlijk aanbod van slaapplaatsen 
hebben, maar ook gezamenlijk onderwijs, zorg en 
andere ondersteuning kunnen regelen. Veel afspraken 
lopen via de Veiligheidsregio’s, waarbij het feit dat 
Uitgeest en de andere drie BUCH gemeentes niet bij 
dezelfde veiligheidsregio horen extra aandacht vraagt.  
De BUCH gemeentes werken aan een gezamenlijk 
meldpunt (e-mailadres), goede doorverwijzingen bij 
het KCC en aan gezamenlijke communicatie op 
websites en sociaal media. We brengen initiatieven in 
kaart, maar roepen op dit moment nog niet actief op 
om mensen in huis te nemen omdat de prioriteit ligt 
bij het onderbrengen van mensen op zelfstandige 
locaties. We willen er vooral voor zorgen dat we alle 
hulp goed in kaart brengen, zodat we er een beroep 
op kunnen doen als het nodig blijkt te zijn. (B&W april 
22).



Raadsvergadering 
Met de Raad van 
Heiloo 07-03-
2022 17. Moties 
vreemd aan de 
orde

D66 
Heiloo-
2000 VVD 
PvdA

Motie The Spot 
AANGENOMEN

Draagt het college op: • “The Spot” in 
fases te bouwen – te beginnen met de 
skatebaan - op één van de door het 
“Jongerenwerk Heiloo” voorgedragen 
alternatieve locaties (te weten: op de 
plek van de papiercontainers of voor de 
huidige sporthal. • Zo spoedig 
mogelijk, maar uiterlijk 1 april 2022, 
een plan van aanpak inclusief eventuele 
financiële consequenties en tijdpad 
hiervoor aan de raad te presenteren. • 
“The Spot” hiermee los te koppelen van 
de bouw 2e sporthal ’t vennewater, 
omdat het verschillende projecten zijn.

Op 31 maart is een memo over “The Spot” naar de 
raad gestuurd. VOORSTEL april 22: Deze motie af te 
voeren van deze lijst. (B&W april 22). Raad 21-4-22: 
De opdracht is nog niet uitgevoerd en dus is de motie 
niet afgehandeld. Blijft staan op de lijst. 
Geen actuelere stand van zaken (30-5-22).

Raadsvergadering 
Met de Raad van 
Heiloo 07-03-
2022 17. Moties 
vreemd aan de 
orde

PvdA GBH Motie 
Opkoopbescherming 
AANGENOMEN

De raad draagt het college op:  • Het 
instrument van opkoopbescherming toe 
te gaan passen in Heiloo. • Uiterlijk in 
mei 2022 een voorstel aan de 
gemeenteraad voor te leggen voor de 
wijze waarop in Heiloo de 
zelfbewoningsplicht in het kader van 
opkoopbescherming wordt ingevoerd.

Raad 30-5-22: Er staat niets bij de stand van zaken 
en het is inmiddels bijna juni. Aan de opdracht is dus 
niet voldaan. Graag informatie over de voortgang.

Raadsvergadering 
Met de Raad van 
Heiloo 28-02-
2022 02.A. 
Verzoek om een 
raadsdebat van 
D66 over de 

D66 Motie Onafhankelijk 
Onderzoek BUCH ICT 
AANGENOMEN

Verzoekt het college als lid van het 
BUCH-bestuur binnen de GR BUCH een 
opdracht te verstrekken aan de 
algemeen directeur om een 
onafhankelijk onderzoek in te laten 
stellen naar: - de feitelijke gang van 
zaken omtrent de vermeende fraude 

Raad 30-5-22: Is er al een statusupdate?



BUCH en de ICT 
aanbesteding

rond de Europese aanbesteding en 
uitvoering van ICT-projecten   - de 
juridische, financiële en 
organisatorische consequenties 
daarvan voor de BUCH-werkorganisatie  
- de leringen die hieruit getrokken 
kunnen worden,  - de huidige stand 
van zaken en aanbevelingen voor 
optimalisering van het BUCH – ICT 
beleid.  En toe te zeggen aan deze 
raad:  - de opdrachtverlening – direct 
na de afronding van de juridische 
procedures- en ongeacht de uitspraak 
van de rechter- met de raad te delen 
zodra deze is geformaliseerd.  - en het 
volledige rapport met de raad te delen 
zodra dat door de onderzoekers is 
uitgebracht.  en gaat over tot de orde 
van de dag.

Raadsvergadering 
Met de Raad van 
Heiloo 31-01-
2022 08. 
Jaarverslag en 
benoemingen van 
de 
Adviescommissie 
Ruimtelijke 

Heiloo-
2000 CDA

Motie Toevoegen 
bomen aan de 
bomenlijst van Heiloo 
AANGENOMEN

• Om uit te zoeken of de bomen uit de 
bijlage opgenomen kunnen worden in 
de bomenlijst • Bij de ontwikkelaars 
van beide bouwterreinen/projecten het 
belang van het behoud van de bomen 
voor Heiloo aan te geven. • Met de 
ARKH te overleggen welke richtlijnen in 
aanmerking komen. • Er richtlijnen en 
een waardering wordt opgesteld voor 
bomen op de bomenlijst.  • De raad op 

1. Voor particuliere bomen geldt dat de eigenaar  de 
boom of bomen kan aanmelden om ze op de  
monumentale bomenlijst te zetten. Bij aanmelding 
door  de eigenaar vindt een beoordeling plaats of aan 
de  door ons gestelde voorwaarden voldaan wordt. Op 
het  eerste gezicht lijkt het erop dat dit het geval is 
voor de  door u vermelde bomen. Na aanmelding door 
de  eigenaar is nader onderzoek echter wel vereist.  2. 
Bij de ontwikkelaars van beide bouwterreinen  wordt 
door ons het belang van het behoud van bomen  voor 



Kwaliteit Heiloo 
(ARKH)

de hoogte te houden van de 
mogelijkheden.   en gaat over tot de 
orde van de dag.

Heiloo aan gegeven. mogelijkheden.  3. Er zijn 
richtlijnen voor bomen die in aanmerking  kunnen 
komen voor plaatsing op de lijst. Deze staan op  de 
gemeentelijke website vermeld en zijn de volgende: • 
Uw boom is minstens 50 jaar oud. • Uw boom is 
gezond en u verwacht dat hij nog  minimaal 10 jaar 
leeft. • Uw boom is te zien vanaf de openbare weg of  
voetpad langs uw huis. • Uw boom bepaalt het 
karakter van zijn  omgeving. Oftewel: eigenlijk is hij 
onvervangbaar. 4. Er zijn al richtlijnen, zie antwoord 
op 3. (30-5-22) Raad 30-5-22: punt 2. Vraag over 
antwoord bij de voortgang van de uitvoering van de 
motie. Hoe wordt dit behoud nu geborgd ?.

Raadsvergadering 
Met de Raad van 
Heiloo 20-12-
2021 13. Motie 
vreemd aan de 
agenda CDA 
H2000 PvdA VVD 
D66 aanpassing 
parkeernorm 
kleinere 
woningen 20 
december 2021

CDA PvdA 
Heiloo-
2000 D66 
VVD 
Heiloo 
Lokaal

Motie Lagere 
parkeernormen kleine 
woningen 
(AANGENOMEN)

De raad verzoekt het college:   1. Te 
komen tot een voorstel voor een 
beperkte aanpassing van het huidige 
parkeerbeleid, waarbij een lagere 
parkeernorm wordt vastgesteld voor (a) 
woningen kleiner van 50 m2 
gebruiksoppervlakte (gbo)  en (b) voor 
woningen van 50 tot en met 70 m2 
gbo.  2. Dit voorstel in februari 2022 
ter behandeling in de commissie voor 
te leggen, zodat dit voorstel 
aansluitend in de raad kan worden 
geagendeerd.

Voorstel is in voorbereiding (januari 2022). (B&W 25 
jan 22) Wordt meegenomen bij een nieuw 
verkeersbeleidsplan. (B&W april 22)  Raad 21-4-22: 
Reactie college klopt niet. Moet zijn 
Parkeerbeleidsplan in plaats van Verkeerbeleidsplan.  
Wordt meegenomen bij een nieuw parkeerbeleidsplan 
(30-5-22)

Raadsvergadering 
Met de Raad van 
Heiloo 06-12-

PvdA CDA Motie Geef bij 
verduurzaming van 
woningen voorrang 

De raad verzoekt het college voor het 
tweede kwartaal van 2022:  1. In kaart 
te brengen welke woningen in Heiloo 

Er wordt momenteel (januari 2022) gewerkt aan een 
memo aan de raad. (B&W 25 jan 22). 
Raadsvergadering 28 feb: de VZ zal aan de PH vragen 



2021 06. Moties 
vreemd aan de 
agenda 6 
december 2021

aan slecht 
geïsoleerde, 
verouderde woningen 
(AANGENOMEN)

slecht geïsoleerd en wat 
energievoorziening betreft verouderd  
zijn. Hierbij kan zo nodig 
samengewerkt worden met de 
Provinciale Staten NH. Het ligt voor de 
hand hierbij  ook intensief samen te 
werken met Duurzaam Heiloo en Heiloo 
Energie. 2. In het overleg over de 
prestatieafspraken met 
Kennemerwonen harde afspraken te 
maken om versneld bestaande 
huurwoningen in Heiloo energiezuinig 
te maken. 3. Een plan van aanpak te 
maken hoe de gemeente huishoudens 
zal ondersteunen bij de verduurzaming 
van hun koopwoning, die geen beroep 
kunnen doen op een lening van het 
Warmtefonds en/of de ISDE-
subsidieregeling.

wanneer de memo nu naar de raad komt.  De raad is 
na het college van 15 februari een memo toegestuurd 
die ingaat over de inhoud van deze motie. De memo 
is te vinden onder de ingekomen stukken van het 
raadsinformatiesysteem.   VOORSTEL : Deze motie af 
te voeren van deze lijst. (B&W april 22) Raad 21-4-22: 
Voorstel van het college voor het afvoeren van de 
motie van de lijst is niet akkoord. Memo van het 
college geeft geen uitsluitsel over de 3 punten. het 
punt over bestuurlijk overleg met kennemer Wonen ( 
besluitpunt 2 van de motie ) moet op de 
toezeggingenlijst, net als het punt over het plan van 
aanpak ( besluitpunt 3 van de motie).  Geen actuelere 
stand van zaken (30-5-22)  Het beleid m.b.t. de 
energietoeslag is vastgesteld en in werking voor de 
rest van het jaar. Op basis van maatwerk kunnen 
inwoners daarnaast nog een beroep doen op reguliere 
bijzondere bijstand. Er wordt gewerkt aan het plan 
van aanpak voor een duurzamere aanpak van 
besparing op de energierekening en wordt momenteel 
gericht op het optimaleren van de CV-installaties, 
ventilatieboxen en adviesgesprekken (incl. toepassing 
van energiebesparende maatregelen).    Voorstel: 
Graag de voortgang bijhouden op de lijst met moties 
waar het thuishoort en de toezegging uit de lijst 
halen. (raad 30-5-22)

Raadsvergadering 
Met de Raad van 
Heiloo 06-12-

PvdA 
Heiloo-
2000 

Motie Financiële steun 
voor huishoudens met 

1. Een plan van aanpak op te stellen om 
huishoudens in Heiloo financieel te 
ondersteunen die te maken  hebben 

Stand van zaken (deel 2) (deel 1 is als bijlage 
toegevoegd in de module moties in iBabs): De 
beleidsregels m.b.t. de energietoeslag zijn  



2021 06. Moties 
vreemd aan de 
agenda 6 
december 2021

Heiloo 
Lokaal

energiearmoede 
(AANGENOMEN)

met energiearmoede.  o Hierbij wordt 
de definitie van ‘energiearmoede’ 
gebruikt van het Nibud. o Hiervoor 
wordt onderzocht of bij de bestrijding 
van energiearmoede de bijzondere 
bijstand benut  kan worden om 
inwoners van Heiloo te compenseren 
voor de stijgende energiekosten.  2. Bij 
de vroegsignalering in het kader van de 
schuldenaanpak specifiek te letten op 
de gevolgen van de hogere 
energieprijzen.

vastgesteld. De rest van het jaar hebben huishoudens  
met een inkomen tot 120% van het sociale minimum  
recht op een energietoeslag van €800,-.  
Uitkeringsgerechtigden en inwoners die recentelijk 
een  beroep hebben gedaan op bijzondere bijstand of 
een  minimaregeling hebben deze toeslag 
automatisch  ontvangen. De overige huishoudens 
kunnen de toeslag  aanvragen. Er wordt geen 
vermogenstoets gedaan,  waardoor meer mensen in 
aanmerking zullen komen.  We gaan coulant om met 
de beoordelingen van de  aanvragen. Daarnaast is in 
Heiloo het beleid dat  bijzondere bijstand een 
maatwerkvoorziening is. Een  inwoner kan, indien het 
noodzakelijk is, een aanvraag  doen via bijzondere 
bijstand, waarna specifiek wordt  gekeken naar de 
situatie van de persoon en de hulp die  we kunnen 
bieden. Ook wordt momenteel een plan  uitgewerkt 
om kwetsbare huishoudens in  energiearmoede te 
ondersteunen. Het Rijk staat niet toe  deze middelen 
te verstrekken via direct geld naar de  inwoner. De 
huishoudens worden dus financieel  geholpen met het 
onderdrukken van de  energierekening via materiële 
maatregelen. Dit is een  duurzame aanpak. In 
samenwerking met de  woningcorporatie wordt een 
plan uitgewerkt voor het  optimaliseren van CV-
installaties en ventilatieboxen.  Daarnaast gaan we 
binnenkort van start met het  inkopen van 
adviesgesprekken (incl. toepassen van  
energiebesparende maatregelen) om inwoners te  



begeleiden in besparing op de energierekening. (30-
5-22) Raad 30-5-22: Er wordt gesteld dat plan wordt 
uitgewerkt. Wanneer kunnen we dat verwachten ?.

Raadsvergadering 
Met de Raad van 
Heiloo 01-11-
2021 05.a. 
moties inclusief 
preadviezen bij 
begroting

VVD CDA 
D66 
Heiloo-
2000

Motie VVD CDA D66 
Programmabegroting 
2022 reparatie 
bestemmingsplan 
Zandzoom 1 nov 
2021

De raad roept het college op om: 1. 
grondig te analyseren op welke 
plaatsen in het bestemmingsplan en in 
het verkeersplan aanpassingen 
noodzakelijk zijn, gelet op de 
vernietiging door de Raad van State  2. 
aan de raad een plan van aanpak 
bestemmingsplan Zandzoom te 
presenteren met daarin een datum 
waarop de raad het bestemmingsplan 
kan vaststellen voor 16 maart 2022  3. 
indien de beschikbare ambtelijke 
capaciteit om deze doelstelling tijdig te 
realiseren niet voldoende is, aan de 
raad aan te geven op welke wijze deze 
mogelijke belemmering wordt opgelost, 
en gaat over tot de orde van de dag.

Het Plan van Aanpak met bijbehorende planning is 
reeds besproken in het college en inmiddels naar de 
raad gestuurd. In november wordt nog een 
persgesprek georganiseerd inzake Zandzoom. (B&W 
23 november 2021)   De aanpak voor Zandzoom is in 
de commissie van 20 december 2021 besproken. 
Daarbij heeft de portefeuillehouder aangegeven dat 
de aanpak zorgvuldig moet zijn, en er meer tijd nodig 
is voor het uitvoeren van de noodzakelijke 
onderzoeken. Het vaststellen van het 
bestemmingsplan zal daarom niet plaatsvinden vóór 
16 maart 2022. Zodra de onderzoeken zijn afgerond, 
zal het ontwerpbestemmingsplan Zandzoom in 
procedure worden gebracht. (B&W april 22) Raad 30-
5-22: Wat is de planning?

Raadsvergadering 
Met de Raad van 
Heiloo 01-11-
2021 05.a. 
moties inclusief 
preadviezen bij 
begroting

CDA D66 
Heiloo-
2000 PvdA

Motie CDA D66 
Heiloo2000 
Programmabegroting 
2022 Onderzoek 
prefab of 
houtskeletbouw 1 nov 
2021

De raad verzoekt het college:  1. Te 
onderzoeken wat de mogelijkheden zijn 
om in plaats van traditionele bouw op 
duurzame wijze betaalbare sociale 
koopwoningen te (laten) realiseren door 
andere bouwtechnieken, zoals prefab- 
en houtskeletbouw  2. Hierbij aan te 
geven welke voordelen hiermee kunnen 
worden behaald en op welke wijze dat 



via te stellen eisen en in samenspraak 
met ontwikkelaars kan worden 
gerealiseerd

Raadsvergadering 
Met de Raad van 
Heiloo 01-11-
2021 05.a. 
moties inclusief 
preadviezen bij 
begroting

VVD CDA 
D66 
Heiloo-
2000

Motie VVD CDA D66 
Programmabegroting 
2022 inspanning 
woningbouw 
inbreilocaties 1 nov 
2021

De raad roept het college op om: 1. Nu 
meer werk te maken met planologische 
procedures van inbreilocaties zodat 
voor kansrijke woningbouwlocaties in 
2022 het bestemmingsplan kan worden 
vastgesteld, waarbij de afspraken uit 
het coalitieakkoord over de invulling 
leidend blijven  2. Specifiek voor 16 
maart 2022 aan de raad ter 
besluitvorming concrete voorstellen 
voor te leggen waardoor tenminste op 
4-5 woningbouwlocaties in 2022 
aangevangen kan worden met bouw 
van een substantieel aantal woningen 
(tenminste 200 woningen). Te denken 
valt dan aan Duinzicht/Westerhoeve, 
Oosterzij, Ter Coulster en GP Groot   3. 
de raad daarover regelmatig doch 
uiterlijk begin januari ’22 en 1 maart 
’22 te informeren  4. dit jaar de raad 
een plan voor te leggen ter 
besluitvorming indien de beschikbare 
ambtelijke capaciteit om deze 
doelstellingen binnen de gestelde 
termijn te realiseren niet voldoende is, 
en daarbij aan te geven op welke wijze 

Tijdens de RIA van 14 februari jl. is de 
raadscommissie geïnformeerd over de inbreilocaties 
in Heiloo. In het tweede deel van de RIA heeft 
Kennemer Wonen een presentatie gegeven over hun 
ontwikkelingen binnen de gemeente Heiloo. Op 1 
maart jl. heeft het college de memo Inbreilocaties_Q1 
2022 vrijgegeven en doorgezet naar de griffie.   Het 
college heeft op 15 februari een principebesluit 
genomen voor de herontwikkeling van campingterrein 
Duinzicht en het wooncomplex aan de Ter 
Coulsterlaan. Met het principebesluit van het college 
kunnen de initiatiefnemers beginnen met het 
opstarten van de bestemmingsplanprocedure. De 
verwachting is dat in de zomer 2022 de 
voorontwerpbestemmingsplannen ter bespreking 
voorgelegd worden aan de raadscommissie.    In het 
Oosterzijgebied zijn twee 
voorontwerpbestemmingsplannen in voorbereiding 
(Ambachtsweg 78 en Ambachtsweg 22-24). De 
voorontwerpbestemmingsplannen staan op de lange 
termijn agenda van de raadscommissie. Verwachting 
is dat op 19 april de voorontwerpbestemmingsplan ter 
bespreking op de agenda staan.    Tot slot is het 
bestemmingsplan Hoogeweg 72 (GP Groot) op 20 
december jl. door de gemeenteraad vastgesteld.  
Hiermee is voldaan aan de aangenomen motie.  



deze mogelijke belemmering wordt 
opgelost, en gaat over tot de orde van 
de dag.

VOORSTEL : Deze motie af te voeren van deze lijst. 
(B&W april 22)  Raad 21-4-22: Dhr. Engelsman 
verzoekt de motie te laten staan i.v.m. 
bestemmingsplan Ambachtsweg. Moet nog iets 
gebeuren met plan. Vz geeft aan dat dit op de lijst 
blijft staan.

Raadsvergadering 
Met de Raad van 
Heiloo 01-11-
2021 05.a. 
moties inclusief 
preadviezen bij 
begroting

CDA VVD 
Heiloo-
2000 
Heiloo 
Lokaal 
PvdA D66

Motie CDA VVD HL 
Heiloo2000 PvdA D66  
Programmabegroting 
2022 
zonnegeluidsscherm 
Heiloo A9 1 nov 2021

1. spreekt uit een groot belang te 
hechten aan het realiseren van een 
zonnegeluidsscherm langs de A9 vanaf 
verkeersplein Kooimeer tot en met de 
Lagelaan, en  2. verzoekt het college 
om met de Provincie, Rijkswaterstaat, 
en andere betrokken partijen in 
gesprek te gaan om dit te realiseren, 
indien nodig en zo mogelijk via het 
OER-programma en/of de RES2.0  3. de 
raad uiterlijk medio maart 2022 te 
informeren over de kansrijkheid van 
realisatie en financiële haalbaarheid van 
het zonnegeluidscherm

Het college is via het OER-programma op ambtelijk en 
bestuurlijk niveau in gesprek met Rijkswaterstaat, 
Provincie Noord-Holland en andere gemeenten langs 
de A9. Momenteel zijn alle partijen met elkaar in 
gesprek over de vormgeving van de eerste fase van 
het OER-programma, waarvan het opstellen van een 
globale business case één van de activiteiten is.    
Voor zover het college dat voor nu kan overzien 
verwacht het de gemeenteraad in Q4 van 2022 van 
meer informatie te kunnen voorzien over de 
kansrijkheid van realisatie en financiële haalbaarheid 
van het zonnegeluidscherm. (B&W april 22)  Geen 
actuelere stand van zaken (30-5-22)

Raadsvergadering 
Met de Raad van 
Heiloo 21-06-
2021 03.05. RES 
1.0

VVD D66 
CDA

Motie VVD D66 CDA 
RES - zoekgebied 13 
zon en wind en 
600meter 
afstandnorm

Te onderzoeken welke mogelijkheden 
er zijn om met inachtneming van de 
600 meter grens aan zoekgebied 13 
ook de functie “wind” toe te voegen, 
waardoor er 1 of enkele molens 
geplaatst kunnen worden    daarover dit 
najaar een voorstel te doen aan de Raad

Als eerste stap in dit proces is het van belang dat er 
een nieuw overleg met de grondeigenaren plaatsvindt 
en met Provincie Noord-Holland om de motie te 
bespreken en hun standpunt over het gebied. De 
bollenboeren in de BUCH regio en ook in gemeente 
Heiloo hebben tijdens het participatieproces namelijk 
hun stem goed laten horen. Voor het betrekken van 
ondernemers bij dit proces is het essentieel eerst met 
hen in gesprek gaan voordat er andere stappen 



genomen kunnen worden. Daarnaast is er ambtelijk 
een verkenning geweest welke onderzoeken mogelijk 
zouden zijn zoals het bekijken van vliegroutes en 
milieu effect rapportages. Daarnaast is het ook de 
vraag hoe omwonenden kijken naar een eventuele 
ontwikkeling. Dit soort onderzoeken dienen door de 
initiatiefnemer en ontwikkelaar ondernomen te 
worden en zijn onderdeel van een (meestal zeer 
rendabele business case). Gemeenten treden meestal 
niet als ontwikkelaar bij windmolens. (B&W 31 
augustus 2021) Collegeadvies is in de maak (januari 
2022)  (B&W 25 jan 22) Stand van zaken in maart 
2022: collegeadvies komt in Q2 2022. Nieuw college 
pakt dit op (30-5-22)

Raadsvergadering 
Met de Raad van 
Heiloo 21-06-
2021 03.06. 
Groenbeheerplan 
met 
Amendementen & 
moties

Heiloo-
2000

Motie Heiloo2000 
bescherming 
houtwallen

Te laten inventariseren welke 
houtwallen in Zuiderloo en Zandzoom 
behouden, gerestaureerd of 
gerenoveerd kunnen worden   • een 
nieuwe kaart te laten maken met alle 
houtwallen van Zuiderloo en Zandzoom 
erop voor de Nota Beheer Houtwallen   
• deze houtwallen ter bescherming op 
te nemen in een adequaat juridisch 
beschermingsmodel   • of indien 
mogelijk direct in het Gemeentelijke 
Erfgoed Register.

• Het beheer en beschermen van de houtwallen valt 
uiteen in (1) houtwallen in prive eigendom (2) 
houtwallen in gemeentelijk eigendom.  • Het beheer 
van de houtwallen in gemeentelijk eigendom is 
opgenomen in het gemeentelijk groen beheerplan. 
Ook gaat dit een plek krijgen in het nieuw op te 
stellen groenbeleidsplan gepland voor 2022. • Alle 
houtwallen binnen Zuiderloo hebben baat bij het 
genereren van meer maatschappelijk draagvlak voor 
dit erfgoed, daarom onderzoekt de gemeente: 1. Het 
plaatsen van een extra informatiebord m.b.t. de 
houtwallen in Zuiderloo ter hoogte van hoek 
Haagbeuk/Lijsterbes 2. De daarbij behorende houtwal 
Haagbeuk/Lijsterbes te restaureren 3. Het updaten 
van de bewonersinformatiefolder over houtwallen • 



Om de houtwallen buiten gemeentelijk bezit te 
kunnen beschermen, onderzoekt de gemeente een 
adequaat beschermingsmodel. Hierbij wordt vooral 
gekeken naar de mogelijkheden die de nieuwe 
Omgevingswet straks biedt om erfgoed te 
beschermen. (B&W 31 augustus 2021) Na het college 
van 1 maart is de raad een memo toegezonden met 
onderwerp “Zuiderloo – houtwallen”.  VOORSTEL : 
Deze motie af te voeren van deze lijst. Raad 21-4-22: 
De heer Opdam stelt dat juridische borging is 
geregeld en verwijst naar een memo.  Mw. De Jong 
geeft aan dat diverse stukken houtwal  inmiddels toch 
zijn weggehaald. Vz geeft aan dat de motie op de lijst 
blijft Geen actuelere stand van zaken (30-5-22) Raad 
30-5-22: Gevraagd is beter toe te zien op handhaving 
regels. Afgelopen tijd zijn toch weer wallen gekapt. 
Ligt nu dwangsom van de Omgevingsdienst. Reactie 
gevraagd van wethouder van deze actualiteiten.

Raadsvergadering 
Met de Raad van 
Heiloo 21-06-
2021 03.06. 
Groenbeheerplan 
met 
Amendementen & 
moties

GBH PvdA 
Heiloo 
Lokaal

Motie GBH 
groenbeheersplan 
inkorten

1. De werking van het voorliggende 
Groenbeheerplan 2021- 2031 in te 
korten tot 2022, het jaar waarin het 
Groenbeleidsplan dient te worden 
geactualiseerd.  2. Het 
Groenbeheerplan in 2022 te 
actualiseren op grond van het 
geactualiseerd Groenbeleidsplan 2022-
2032

In 2022 wordt een nieuw groenbeleidsplan opgesteld. 
(B&W 31 augustus 2021) Geen actuelere stand van 
zaken (30-5-22)

Raadsvergadering 
Met de Raad van 

D66 Motie D66 
Groenbeheerplan 

De raad verzoekt het college  - bij de 
ontwikkeling van het nieuwe 

De integrale actuele ecologische principes worden 
meegenomen in het nieuw op te stellen 



Heiloo 21-06-
2021 03.06. 
Groenbeheerplan 
met 
Amendementen & 
moties

Integratie ecologische 
principes.

Groenbeleidsplan ecologische expertise 
aan te stellen.  - Volgend op de 
vaststelling van het nieuwe Ecologisch 
Groenbeleidsplan in 2022, het 
Groenbeheerplan en het Bomenplan 
hiermee in overeenstemming te 
brengen en de uitvoering periodiek te 
monitoren.  - Ervoor zorg te dragen dat 
het werken vanuit actuele ecologische 
principes, kennis en inzichten 
geïntegreerd en structureel verankerd 
worden in alle bij het groenbeleid, - 
beheer en -onderhoud betrokken 
ambtelijke sectoren en afdelingen.  - 
Het werken vanuit actuele ecologische 
principes, kennis en inzichten leidend 
te maken in de opdrachtverlening aan 
derden in het groenbeheer (inclusief 
waterbeheer).   en gaat over tot de orde 
van de dag.

groenbeleidsplan in 2022. (B&W 31 augustus). Geen 
actuelere stand van zaken (30-5-22)

Raadsvergadering 
Met de Raad van 
Heiloo 07-12-
2020 14. Motie 
vreemd aan de 
agenda CDA D66 
Heiloo-2000 
Instellen 
jeugdlintje Heiloo

CDA D66 
Heiloo-
2000

Motie vreemd aan de 
agenda CDA D66 
H2000 instellen 
jeugdlintje jongeren 
Heiloo

De raad verzoekt aan de griffie: ·  om 
in samenspraak met de toekomstige 
Jongerenraad een voorstel tot invoering 
van een jeugdlintje uit te werken en 
daarbij ook de criteria en het moment 
van uitreiken te benoemen. Spreekt uit 
dat aan de hand hiervan de stappen 
genomen  worden die nodig zijn om in 

Het college is voornemens om in overleg met griffie, 
na overleg met de jongerenraad en de 
kinderburgemeester, een voorstel voor een jeugdlintje 
naar de raad te sturen. Daarnaast wil het college ook 
volwassenen kunnen eren door een erepenning voor 
Heiloo te introduceren. Dit voorstel zal te zamen met 
het jeugdlintje aan de nieuwe raad worden 
voorgelegd. (B&W 25 jan 22) Stand van zaken in maart 
2022: collegeadvies komt in Q2 2022.  Planning is om 



2022 in Heiloo het 1e Jeugdlintje uit te 
reiken.

dit voorstel binnenkort in de commissie  van te 
behandelen. (30-5-22)

Raadsvergadering 
Met de Raad van 
Heiloo 09-11-
2020 15. Motie 
vreemd aan de 
agenda D66 VVD 
GBH H2000 CDA 
PvdA HL hangplek 
jongeren 9 
november 2020 
AANGENOMEN

D66 VVD 
GBH 
Heiloo-
2000 CDA 
PvdA 
Heiloo 
Lokaal

Motie vreemd aan de 
agenda D66 VVD GBH 
H2000 CDA PvdA HL 
hangplek jongeren

De raad verzoekt het college: Ø  te 
voorzien in een mobiele hangplek voor 
beide groepen jongeren, te starten met 
de groep jongeren die reeds een 
verzoek ingediend hebben  Ø  de 
locatie daarvan in overleg met die 
groepen en het jongerenwerk te 
bepalen met ondersteuning van de 
gebiedsregisseur  Ø  de buurt te 
betrekken bij de ontwikkeling van de 
nieuwe hangplek  Ø  een beroep te 
doen op de jongeren om hun 
voorziening zelf vorm te geven en te 
realiseren   Ø  en dit te bekostigen uit 
het niet benutte budget voor de 
jongerenraad. Voor 2020 is dit € 
6.000,- In verband met corona-
maatregelen is de verwachting dat het 
project niet volledig uitgevoerd kan 
worden in 2020. Dit budget wordt dan 
overgeheveld naar 2021.

Het vinden van een geschikte locatie voor de 
ontmoetingsplek blijkt niet eenvoudig. Na uitgebreid 
afwegen en afstemmen, is, in samenspraak met de 
jongeren, de locatie parkeerterrein aan Het Malevoort 
als beste optie naar voren gekomen. Het college heeft 
op 8 juni ingestemd met het in gang zetten van de 
vergunningsaanvraagprocedure voor deze locatie. De 
aanvraag wordt momenteel voorbereid. (B&W 31  
augustus 2021) Een memo inzake de stand van zaken 
is op 1 november naar de raad verzonden. (B&W 2 
november 2021) De portefeuillehouder informeert de 
raad medio februari 2022 over het verloop van het 
project en de planning. (B&W 25 jan 22)  Wethouder 
Beens heeft namens het college op 17 februari een 
memo naar de raad gestuurd.  VOORSTEL : Deze 
motie af te voeren van deze lijst Raad 30-5-22: 
tijdens vorige raadsvergadering heeft PvdA 
aangegeven deze niet afgevoerd te willen hebben. 
Wethouder zou erop terugkomen en er zou een 
gesprek worden gevoerd met de jongerenwerker. 
(gevraagde memo is inmiddels nogmaals verstuurd 
naar de PvdA op 30 mei). Motie dient terug te worden 
gezet in de lijst.

Raadsvergadering 
Met de Raad van 
Heiloo 03-02-
2020 10. Motie 

CDA 
Heiloo-
2000

Motie vreemd aan de 
agenda CDA Heiloo-

De raad verzoekt het college: • Voor 1 
juni 2020 te onderzoeken op welke 
wijze  de gemeente Heiloo – aanvullend 
op bestaand beleid - uitvoering zou 

Onderzoek is opgestart waarbij aan de 
Omgevingsdienst NHN om advies is gevraagd. De OD 
NHN heeft een advies uitgebracht waarin wordt 
ontraden om het akkoord te ondertekenen. Onder 



vreemd aan de 
agenda CDA 
Heiloo-2000 
Schone Lucht 
akkoord 2020

2000 Schone Lucht 
akkoord 2020

kunnen geven aan het “Schone Lucht 
Akkoord”, en daarbij aan te geven wat 
de benodigde middelen daarvoor zijn 
en wat de impact, haalbaarheid en 
draagvlak daarvoor is   en gaat over tot 
de orde van de dag.

andere omdat de impact voor Heiloo als zeer gering 
wordt ingeschat in relatie tot de eventuele 
inspanningen. In samenwerking met een aantal 
regiogemeenten wordt onderzocht in hoeverre het 
“Schone Lucht Akkoord” kan bijdragen in het kader 
van houtstookoverlast. De uitkomsten hiervan worden 
in Q1 2022 verwacht.  (B&W 2 november 2021)  Op 14 
februari 2022 zijn door de fractie van het CDA 
technische vragen gesteld omtrent deze motie. Hierin 
staat dat het advies (nog) niet is gedeeld met de raad. 
Enerzijds omdat in het advies werd aangeraden om de  
buur- of regiogemeenten te betrekken bij de 
ondertekening van het akkoord. Anderzijds omdat het 
advies als niet volledig werd beschouwd. Bijvoorbeeld 
omdat het onderwerp houtstook en de inzichten van 
de GGD niet zijn meegewogen. Zodra wij een 
compleet advies hebben, zullen wij uw raad hierover 
informeren. (B&W april 22) Geen actuelere stand van 
zaken (30-5-22) Raad 30-5-22: Wat is de status?


